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СЕМ се задейства за цифровите лицензи на БиТиВи след оплакване на 

телевизията 

Btv Media Group започва обжалване пред Върховния административен съд на 

мълчаливия отказ да бъде прекратен лицензът й за на  bTV Lady+1 и Ring.bg +1, 

съобщиха от компанията. 

Причините телевизията да поиска сваляне на свои програми от цифровата платформа 

най-вероятно заради това, че излъчването им там не носи ползи на фона на плащаните 

такси, съобщи "Капитал", когато неофициално се разбра за искането на медиата. 

 

От старта на цифровизацията bTV разпространява две от програмите си на 

мултиплекса: основният канал bTV и специализираният bTV Action. От края на януари 

2013 г. ръководството на медиата реши да излъчва през цифровата мрежа и bTV 

Lady+1, а от октомври 2013 г. - и Ring.bg+1 (+1 означава, че тв програмата се предава с 

един час по-късно спрямо платените платформи). От юни 2013 г. медиата излъчва 

цифрово и новосъздадения развлекателен Novella, по информация на "Капитал". 

 

СЕМ няма никакво законово основание да отказва произнасяне по искането на bTV 

Media Group. Това потвърди самият председател на СЕМ по време на последното 

заседание на Органа по цифрова телевизия, съобщават днес от медийната компания. 

 

От там определят опитите за създаване на внушения, че възползвайки се от даденото по 

закон право на отказ от лицензии, застрашава обществения интерес и процес по 

цифровизация, като необосновани и противоречат на законовите и пазарните принципи. 

 

Междувременно на страницата на медийния регулатор беше разпространена негова 

позиция по казуса. В нея се призовават всички участници в цифровизацията и 

институциите за "спешни, активни и ангажирани действия за осигуряване на нейната 

ефективна реализация". 

От СЕМ посочват и че ще бъдат прекратени лицензите на медията "непосредствено 

след провеждането на заседанието на Управителния комитет – Орган по цифровата 

телевизия на 15 май 2014 г., на което ще се представят и обсъдят предложения за 

успешното продължаване на процеса по цифрово разпространение на телевизионно 

съдържание". 

 

Ръководството на bTV Media Group нееднократко е заявявало желанието си за 

съдействие и дори беше първото, което повдигна предложението за проучване на 

възможни варианти за успешно продължение на цифровизацията в България, посочват 

днес от телевизията. 

От там допълват, че има безспорно доказателство за обществения ангажимент на 

групата към цифровизацията и това е запазването на цифровото излъчване на основния 

канал bTV. 

"Изкуствено създаденото противопоставяне на обществен срещу бизнес интерес 

противоречи на принципите на пазарната икономика. Това, което обществото очаква от 

регулаторните органи е да гарантират правото на свободен избор", допълват от 

групата.   


